2011年白头鹤国际援助(GMIA)小额基金项目

白头鹤（Grus monacha）是全球瞩目的珍稀鸟类，中国国家一级重点保护野生动物。它的生存状况一直倍受全球各国有关人士的关注。2007年旅英华侨在英国创办了白头鹤国际援助机构（Grus Monacha International Aid 简写 GMIA）。为了促进和发展白头鹤研究和保护事业，提高白头鹤研究水平，2010年开始以小额基金的方式开始资助致力于白头鹤及其栖息地保护与研究的人士开展具体工作。2010年资助项目3个，分别是：《黑龙江大沾河白头鹤种群数量及繁殖地、栖息地监测》、《保护区及周边社区白头鹤保育宣教》、《扎龙湿地长沟地区白头鹤迁徙停歇地的生境及种群数量调查》。额度分别为800、1000和1200英镑。经GMIA管理者讨论商定，准备继续以小额资助的方式资助相关人士开展具体工作。项目数量和额度不变。保护与研究地点可以是越冬地、迁徙停歇地或繁殖地。项目期限为1年。起止时间为2011年的1月1日至12月31日（越冬地结题时间可以延后3个月）。
申请者资格：致力于白头鹤保护与研究的各界人士

申报时间：2010年的10月1日至10月31日

申请者请于2010年10月31日前将加盖公章的纸质申请书（一式三份，申请书样本可在http://www.grusmonacha.org/cn/winner.asp 下载）寄至：北京市海淀区清华东路35号，北京林业大学自然保护区学院 郭玉民收，邮编 100083，同时提交电子版到 JinQian@Grusmonacha.org并抄送bird168@126.com。GMIA基金管理部门于2010年11月组织评审，并将于11月底在网站（www.grusmonacha.org）上公布结果，书面通知被资助者，项目开始启动。第一笔经费（600-1000英镑）于1个月内到账。项目进行中要提供5篇以上100-200字的工作进展简讯，须配上相应照片。这些简讯和照片随时公布于网站上。经考核确认工作进展顺利，并提交项目总结报告，即拨付第二笔经费（200英镑）。项目于2011年12月31日前，提交项目总结报告。确认已经完成预期目标，可继续申请下一年度资助（为不影响工作的连续性，可在2011年10月31日前再次申请资助，并建议提尽量早交项目总结报告）。
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2011 GMIA Small Grants

Grus Monacha International Aid, an incorporated charity founded in London in 2007, will continue to support the research and conservation of Hooded Crane and its habitats by providing small grants in 2011.

Hooded crane (Grus monacha) is one of the most precious bird species in the world and listed in national grade I protected wild animals in China. Crane has been the symbol of longevity, love and peace in the Far East and the theme of numerous objects of art. Hooded Crane has been coexisting with humans in Russia, China, Korea and Japan yet little was known on its breeding until the very recent years.

GMIA’s core mission is protecting Hooded Crane (Grus monacha) threatened mainly by wetland reclamation, deforestation and illegal poaching through creating a network of international and national efforts typically by means of financial aid, global awareness raising, introducing sustainable energies and nurturing public appreciation of the artistic & spiritual values of cranes. 
In 2010 GMIA small grants have been supporting three projects:

1. The Survey of Habitats and their Population Quantity of the Migratory Stopover for Hooded Crane in Changgou Village, Zhalong Wetland
2. Community Outreach on Protection of Hooded Crane in and around the Xinqing Nature Reserve, Heilongjiang Province
3. Monitoring the Hooded Cranes’ Population, Feeding and Breeding Habitats in Dazhanhe Wetland, Heilongjiang Province
2011 GMIA small grants will continue to support projects in the field of research and conservation of Hooded Crane and its habitats.

Project venue: wintering, breeding or stopover habitats of Hooded Crane

Project duration: from 1 Apr. 2011 to 31 Mar. 2012 for projects in the wintering habitats of Hooded Crane and from 1 Jan. 2011 to 31 Dec. 2011 otherwise

Grant amounts: £ 1200, £1000 and £800
Application submission period: 1 Oct. 2010 to 31 Oct. 2010
Grant winners will be announced by 30 Nov. 2010.
By 31 Dec. 2010 the winners will receive the first part of the grant £1000, £800 and £600. During the project period at least five project updates with photos should be submitted to GMIA. These project updates and photos will be published at GMIA’s website. The remaining £200 will be dispatched to each winner upon submission of the annual project report by the end of the project period and upon confirmation that the project has achieved its expected goals. It is recommended that the 2011 project report should be submitted early should the winning team continue to apply for 2012 GMIA small grant by 31 Oct 2011.

Application form:

The application form in Chinese can be downloaded from http://www.grusmonacha.org/cn/winner.asp. For application form in English please directly contact info@grusmonacha.org.

Completed application forms should be sent by post to 

Prof. Yumin Guo

Nature Conservation College, Beijing University of Forestry

Qinghuadong Road 35, Haidian District, Beijing, 100083, China

as well as by email to info@grusmonacha.org.
If you have any questions please do not hesitate to contact GMIA at info@grusmonacha.org.
Grus Monacha International Aid

